
                               

Referat fra Brugerrådsmøde i Haraldslund  

Tid: 12. februar 2025 kl. 16.00 – 18.00 

Sted: Mødelokale 3, Haraldslund 

Til stede:   
 Jørgen Andersen, formand 

Jesper Balle, bruger 
Kenndy Martens, bruger 
Lisbeth Holler, bruger 
Ole Nielsen, bruger 
Inger Johansson, bruger 
Torben Vandet, bruger 
Henrik Juul, bruger 
Troels Borup Andersen, leder 
 

Afbud:  Torben Knudsen 
 

Mødeleder: Jørgen Andersen 

Referent:   Jesper Balle 

Dagsorden og Referat: 
 

Punkt  Referat 
1. Kulturarrangementer.  

 
 

 
 
 
 
 
 

          
 

 
 Et kulturarrangement er allerede blevet afholdt i 2025, 

nærmere d. 28. jan. Arrangementet forløb godt med ca. 
80 besøgende publikum. 

 2 andre kulturarrangementer er på vej. 
Det første forventes afviklet sidst i marts. Titlen; 
”Folkemusik på flugt” dækker over folkemusik med 
Armensk islæt udført af en violinist. 
Der arbejdes på et andet arrangement i samarbejde med 
en del af Aalborg Symfoniorkester. Nærmere følger. 

 Ifm. klargøring til arrangementer ønskes stolene stablet 
på forhånd, så opstilling kan ske hurtigere. 

 Der vil fremover blive placeret et par ekstra opslag om 
arrangementer rundt om i Kulturhuset. 

2. Valgmøde d. 2. april.  Der bliver to valgmøder hen over året. Et d. 2. april og et i 
efteråret. 

 Alle spids- og borgmesterkandidater i Aalborg Kommune 
har sagt ja til at stille op til mødet. 

 Mødet d. 2. april er i tidsrummet 16.30 – 18.30. 



                               
 Emner på mødet vil fokusere på Vestby problematikker 

f.eks. – trafik – kultur – havnefronten mv., samt 
politikernes visioner om disse. 

 Jørgen Andersen, formand for brugerrådet, vil være 
ordstyrer. 

3. Opfølgning fra 
spørgeundersøgelse om 
Haraldslund. 

 Der blev drøftet etik og generel opførsel som besøgende. 
 Troels undersøger hvilke handlinger der ligger inden for, 

hvad de ansatte har hjemmel til, ift at håndtere 
situationer. 

4. Generalforsamling i marts. 
 

 Dato for Haraldslund Brugerråds generalforsamling: 
onsdag d. 26. marts kl. 16.00 – 18.00. 

 På valg er følgende: 
          Jørgen Andersen             Modtager genvalg 
          Torben Knudsen              Modtager genvalg 
          Jesper Balle                      Modtager ikke genvalg 
Suppleanter: 
          Ole Nielsen                       Modtager genvalg 
          Torben Vandet                 Modtager genvalg 
 
Jf. vedtægterne skal der i ulige år vælges 4 medlemmer og 
i lige år skal der vælges 3 medlemmer. Det betyder at der 
er byttet rundt på lige og ulige år. 
 
Ombytningen fandt sted under Corona epidemien og man 
har efterfølgende fastholdt den nye praksis – Troels vil 
undersøge om den nye praksis kræver en godkendelse fra 
Sundhed og Kulturudvalget.  
 

5. Orientering fra Troels. 
 

 Repair Cafe kommer til Haraldslund fra 2. april 
 

 Sygefraværsstatistik 
o Har en meget flot sygefraværsstatistik på 2,41% for 

2024  
  

En del arrangementer i første halvår af 2024  
 Det er min ambition at udnytte vores ledige kapacitet 

noget mere, men også at gøre konkurrence svømningen – 
både vandpolo, udspring og ordinært kortbane svømning. 
Der vil derfor være en række stævner i 2024, samtidig 
med, at der er offentlig åbent. 

 
 Folkegaarden vil i pinse benytte wellness området som en 

del af deres festival 
  

Medarbejder nyt 
 En er på barsel 
 Vikar 

  



                               
  

Ny hjemmeside 
 I løbet af foråret forventes det, at en ny hjemmeside at 

være klar. 
 
Gennemgang af salgsdata for Haraldslund 

 Der er de sidste år oplevet en kontinuerlig fremgang af 
besøgende i Haraldslund. Det har givet sig udslag i 
stigende omsætning inden for næsten alle områder. 
Dog ses der et fald i svøm+motion klippekort, men til 
gengæld ses der en stigning i salg af månedskort og 
endags svømmebilletter. 
 
En investering i træningsredskaber og spinning cykler ser 
ud til at have båret frugt i motionscenteret. 
 
Den overordnede omsætning er nu over 2018 niveau. 

 
6. Bordet rundt. 

 
 

 Mulighed for aftenåben er pt ikke muligt grundet mange 
foreningsaktiviteter efter nuværende lukketid. 

 Der er ønske om længere åbningstid i weekenden. Der 
kaldes allerede op kl. 15.10 – Troels ser ind på 
muligheden. 

 Der er oplevet uklarhed omkring hvordan reglen med 15 
min mødetid før start til gus administreres  - Troels følger 
op. 

 Et gymnastikhold på ca. 20 udøvere er meldt til 
supplerende træning i Haraldslund. 

 Mulighed for opsætning af gelænder i saunaer på 
relevante steder undersøges. 

 Sundhed i bevægelse takker for et flot 
jubilæumsarrangement i Kulturhuset. 

 Opsætning af gelænder ved trappe fra forhal op til 
biblioteksområde ønskes. Grundet travlhed er arbejdet 
endnu ikke igangsat. 

7. Evt. 
 

 Iab. 

 

                                                                                                                                                  


